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Kaakkois-Suomen Arkkitehdit SAFA

Ajankohta: pe 14.3.2025 klo 15.40 - 16.10

Paikka: Bistro Holvi, Savilahdenkatu 11, 50100  Mikkeli / teams

Läsnäolijat: Kimmo Könönen, pj
Kirsti Puhakainen-Rapo
Leena Paju-Kivinen
Maarit Pimiä
Anne Mäkinen
Lumi Alastalo
Kimmo Hautamaa
Raine Valtonen (etänä)
Tuija Mustonen, siht

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen

Kimmo Könönen avasi kokouksen ja todettiin läsnäolijat. Raine Valtonen osallistui
Teams -yhteydellä.

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden
valinta

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Kimmo Könönen, sihteeriksi Tuija Mustonen,
pöytäkirjantarkistajiksi ja ääntenlaskijoiksi Kirsti Puhakainen-Rapo sekä Lumi Alastalo.

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokouskutsujen lähteneen ajallaan ja kokouksen olevan päätösvaltainen.

4. Esitetään johtokunnan kertomus edelliseltä toimintakaudelta ja tilinpäätös
edelliseltä tilivuodelta sekä toiminnantarkastuskertomus

Kimmo Könönen esitteli toimintakertomuksen vuodelta 2024 ja Leena Paju-Kivinen
tilinpäätöksen sekä toiminnantarkastuskertomuksen.

5. Vahvistetaan tilinpäätös ja päätetään vastuuvapauden myöntämisestä
tilivelvollisille

Kokous vahvisti tilinpäätöksen ja myönsi vastuuvapauden tilivelvollisille.

6. Esitellään vuoden 2025 toimintasuunnitelma

Kaakko-SAFA Vuosikokous - pöytäkirja
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Kimmo Könönen esitteli johtokunnan laatiman vuoden 2025 toimintasuunnitelman.

Toimintasuunnitelmaa päätettiin tarkentaa esitetystä seuraavasti: toukokuussa
excursion suunnittelu ja elo-syyskuussa excursio.

7. Muut asiat

Todettiin, että kannanotto rakentamislakiin ja rantarakentamiseen liittyen
toimitettiin paikallismedioille. Sitä ei kuitenkaan julkaistu. Asiasta esitettiin ehdotus,
että kannanottoon liittyen oltaisi uudelleen yhteydessä lehtiin. Asiasta keskusteltiin ja
päätettiin toimittaa kannanotto uudelleen myöhemmin kesällä.

Jäsenistön taholta on esitetty kannanoton julkaisemista liittyen Imatran
rakennussuojeluasioihin (Uimahalli-urheilutalo sekä Immolan kasarmialueen
Komentola-rakennus). Asiaa selvitellään.

Varaudutaan seuraaviin kuntavaaleihin jatkaen selvittelyä, kuinka jatkossa voitaisiin
saada esim. vaalikoneisiin kysymyksiä arkkitehteja kiinnostavista aiheista.

Tämän vuoden kuntavaalien osalta selvitetään, onko SAFAn manifesti toimitettu
lehdistölle ja ollaan kukin itse aktiivisia ehdokkaiden suuntaan.

8. Kokouksen päättäminen

Kimmo Könönen päätti kokouksen klo 16.10.

Vakuudeksi

Kimmo Könönen Tuija Mustonen
puheenjohtaja sihteeri

Liitteet
1) Esityslista
2) Toimintakertomus 2024
3) Toimintasuunnitelma 2025

Olemme tarkastaneet kokouksen pöytäkirjan ja todenneet sen kokouksen kulkua
vastaavaksi.

Kirsti Puhakainen-Rapo Lumi Alastalo

Tämä pöytäkirja on sähköisesti allekirjoitettu. Allekirjoitukset seuraavalla sivulla.


